



CITA INDUSTRIES (NANJING) CORPORATION LTD.
NO 8 XingYuan Road , Jiangning Science Park
Jiangning Economic & Technical Development Zone, Nanjing, PRC.
PHONE: (86)25-52105245 FAX: (86)25-52101575
www.citaindustries.com

RoHS 2.0 限用物质承诺书 Guarantee of Hazardous Substances

本公司供应给 Bias Power Division, Cita Technologies LLC 的所有产品:

We warrant that all the products supplied to Bias Power Division, Cita Technologies LLC satisfy the following requirements concerning hazardous substances.

A、符合欧盟官方发布的指令 RoHS 2.0 (2011/65/EU) («在电子电气设备中限制使用某些有害物质指令») 中对十种有害物质: 铅、汞、镉、六价铬、聚溴联苯 (PBB)、聚溴联苯醚 (PBDE)、四种邻苯二甲酸酯 (DEHP、BBP、DBP、DIBP) 含有浓度的要求及所有相关资料的真实性。

Conform to all requirements of directive RoHS2.0 published by the European Union 2011/65/EU (<the Restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment>) concerning Lead (Pb), Mercury (Hg), Cadmium (Cd), Chromium VI (Cr+6), Polybrominated Biphenyls (PBB), Polybromodiphenyl ether (PBDE), DEHP, BBP, DBP, DIBP, and authenticity of all related information.

B、在产品的包装上: 在外箱及最小包装上注明此类符合 RoHS2.0 要求的标识, 并且不与非 RoHS 产品混装。

Regarding products packing: external cartons and the small packing should be marked with RoHS 2.0 identification, and can not mix with non-RoHS products.

公司名称 (签章): 企达工业(南京)有限公司
Company Name (Company Stamp):
CITA INDUSTRIES (NANJING) CORPORATION LTD.



日期: 2017-3-6
Date: March 6, 2017



CITA INDUSTRIES (NANJING) CORPORATION LTD.
NO 8 XingYuan Road , Jiangning Science Park
Jiangning Economic & Technical Development Zone, Nanjing, PRC.
PHONE: (86)25-52105245 FAX: (86)25-52101575
www.citaindustries.com

REACH 限用物质承诺书

Guarantee of REACH Regulation Conformity

本公司供应给 Bias Power Division, Cita Technologies LLC 的所有产品, 承诺如下:

We warrant that all the products supplied to Bias Power Division, Cita Technologies LLC satisfy the following requirements:

A、符合欧盟 REACH 法规 (Regulation (EC)No.1907/2006) (《关于化学品注册、评估、授权和限制法规》) 以下简称 REACH 法规。且随着 REACH 法规变更相关要求, 保证本公司产品符合 REACH 法规最新要求。

Conform to EU REACH Regulation (Regulation (EC) NO.1907/2006) (< Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals > hereinafter referred to as REACH) and will change related requirements with changes of REACH Regulation, warrant that our products are conform to the requirements of the latest REACH Regulation.

B、SVHC 在产品中的总含量以质量分数计 $\leq 0.1\%$, SVHC 将随 ECHA 公布的授权物质列表变化而变化, 保证本公司产品符合 REACH 法规最新要求。

The quantities of Substances of Very high Concern(SVHC) in product are within 0.1%, SVHC will be changed with the changes of authorized substances list published by ECHA, and warrant that our products are conform to the requirements of the latest REACH Regulation.



公司名称 (盖章): 企达工业 (南京) 有限公司

Company Name (Company Stamp):
CITA INDUSTRIES (NANJING) CORPORATION LTD.

日期: 2017-3-6

Date: March 6, 2017